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PROTOKÓŁ  Nr XXIX/2022 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 11 maja 2022 r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1010, zakończono o godz. 1040. 
Podjęto uchwały od Nr XXIX/264/2022 do Nr XXIX/268/2022. 
 
W sesji uczestniczyło 22 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
Nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXIX sesję Rady Powiatu 
w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie listy 
obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Następnie Pan Starosta wraz z Panią Przewodniczącą, w imieniu samorządu powiatu 
ostródzkiego, złożyli gratulacje radnej Dakowskiej za otrzymane wyróżnienie – Laur 
„Najlepszym z Najlepszych” w kategorii „Osobowość”. 
 
Radna Dakowska podziękowała za złożenie oficjalnych gratulacji.  

 
Następnie Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem 
Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  
z przetwarzaniem danych osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady Rady Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń 
rejestrujących i nagrywających obraz i dźwięk i są transmitowane w Internecie.  
A szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych ze względu  
na uczestnictwo w nagrywanych i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, 
zawarte zostały w klauzuli informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych  
do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Artura Munje.           
 
Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w 2021 roku. 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

powiatu ostródzkiego w roku 2021. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu ostródzkiego w 2021 

roku. 
5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostródzie  

za rok 2021. 
6. Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej powiatu ostródzkiego. 
7. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu Ostródzkiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2021”. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku  

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie obiektów pływających na rok 2022. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

13. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 
Rady. 

14. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
15. Sprawy różne. 

 
 
Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu z dnia 25.03.2022 r. nie zgłoszono. 
W głosowaniu wzięło udział 22 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXVIII sesji Rady Powiatu. 
Protokół  głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXVIII sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Drugim punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Komendy 
Powiatowej Policji w 2021 roku. 
 
Zgodnie z art. 10 ust.1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji, Komendant Policji 

składa Staroście i Radzie Powiatu roczne sprawozdanie ze swojej działalności, a także 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

Sprawozdanie zostało przesłane radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi 
załącznik Nr 3 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Trzecim punktem porządku obrad była informacja o stanie bezpieczeństwa  
w zakresie ochrony przeciwpożarowej powiatu ostródzkiego w roku 2021. 
 
Na podstawie art.14 ust.1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o Państwowej Straży 

Pożarnej, Rada Powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

Informacja została przesłana radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 
Nr 4 do protokołu. 
Pytań do przedłożonej informacji nie zgłoszono. 
 
Czwartym punktem porządku obrad była informacja o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego powiatu ostródzkiego w 2021 roku. 
 
Zgodnie z art. 12a ust.3 ustawy z dnia 13 marca 1985 r. o Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz 
w roku Radzie Powiatu informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
 
Informacja została  przesłana radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 
Nr 5 do protokołu. 
Pytań do przedłożonej informacji nie zgłoszono. 
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Piątym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Ostródzie za rok 2021. 

Na podstawie art.112 ust. 12 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie składa Radzie Powiatu coroczne 

sprawozdanie z działalności Centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. 

Sprawozdanie zostało przesłane radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Szóstym punktem porządku obrad była informacja na temat oceny zasobów 
pomocy społecznej powiatu ostródzkiego. 
 
Zgodnie z art.16a ust. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, organ 
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia Radzie Powiatu co roku 
do dnia 30 kwietnia ocenę zasobów pomocy społecznej, przygotowaną w oparciu  
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 
 
Informacja została przesłana radnym w dniu 29.04.2022 r. oraz ponownie wraz  
z materiałami na sesję i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.   
Pytań w tym zakresie nie zgłoszono. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było sprawozdanie z realizacji „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Ostródzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 

2021”. 

Sprawozdanie zostało przesłane radnym w dniu 29.04.2022 r. oraz ponownie wraz  
z materiałami na sesję i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.   
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego  
na lata 2022-2035. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/264/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2022-2035, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2022 rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/265/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok, została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zakresu 
pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 
tego państwa. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
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Uchwała Nr XXIX/266/2022 w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy  
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających 

na rok 2022. 

Radna Dziubińska opuściła salę obrad. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/267/2022 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  
i przechowywanie obiektów pływających na rok 2022, została podjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
Dwunastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków  
i zasad korzystania z tych przystanków. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Waldemar Błaszkiewicz - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  
i Sportu poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr XXIX/268/2022 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
Trzynastym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Następnym punktem porządku obrad były interpelacje, zapytania i wnioski 

radnych. 

 

Radny Zabłocki, w związku z budową drogi pomiędzy Morągiem a Gminą Miłakowo, 

zwrócił się z zapytaniem dotyczącym wykorzystania polbruku pochodzącego  

z ewentualnej rozbiórki chodnika wykonanego przez Gminę Miłkowo w miejscowości 

Boguchwały. Na zakończenie radny zapytał także o kwestię działek nad jeziorem 

Mildzie w Miłakowie. 

 

Radny Winnicki zapytał o termin realizacji remontu drogi z Miłomłyna do Tardy oraz 

zaapelował o jak najszybszą naprawę bieżącą tej drogi oraz drogi z Wenecji do Kudyp, 

z uwagi na bardzo zły stan nawierzchni przedmiotowych dróg. 

 

Radny Struk poinformował, że w wyniku wykopów powstałych na terenie żwirowni 

zlokalizowanej pomiędzy Zawrotami a Bramką, wysycha pobliskie jezioro, dlatego też 

zwrócił się z prośbą o podjęcie interwencji w tej sprawie. Radny zapytał także  

o termin realizacji budowy ronda koło „ogólniaka”. 

 

Pan Starosta, po otrzymaniu potwierdzenia od radnego Zabłockiego, że zgłoszone 

przez niego zapytania zostały złożone na piśmie, odpowiedział radnemu,  

że wyjaśnienia na jego zapytania również zostaną udzielone mu na piśmie. Następnie 

odnosząc się do wypowiedzi radnego Winnickiego poinformował, że jeśli chodzi  

o drogę Miłomłyn - Tarda to wniosek na nią został złożony. Dodał, że przebieg tej drogi 

w miejscowości Tarda nie jest tożsamy z tym co jest na mapach i należy przeprowadzić 

wznowienie granic, aby dostosować przebieg tej drogi do wymogów, które powinna 

spełniać. Kolejno odpowiadając na pytanie radnego Struka w sprawie budowy ronda 

koło „ogólniaka”, Pan Starosta poinformował, że odbył się już przetarg na wykonanie 

dokumentacji, ale nie został jeszcze wybrany wykonawca, a najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma z Olsztyna. Dodał, że najprawdopodobniej do końca roku nie będzie 

jeszcze wykonywanych żadnych prac ziemnych w tym miejscu oraz przypomniał 

również, że zostało podpisane porozumienie z Burmistrzem Ostródy na dofinasowanie 

budowy tego ronda. Ponadto wyraził nadzieję, że do końca kadencji ronda w Ostródzie 
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zostaną wykonane. Odnosząc się do sprawy dotyczącej żwirowni koło Zawrot,  

pan Starosta celem podjęcia interwencji przez tutejszy Urząd, poprosił radnego Struka  

o złożenie pisma w przedmiotowej sprawie. 

 

Radny Waszczyszyn przypomniał również o remoncie drogi na terenie Gminy 

Dąbrówno łączącej dwa powiaty i dwie gminy oraz wspomniał o złym stanie 

technicznym pozostałych dróg powiatowych znajdujących się na terenie Gminy 

Dąbrówno. 

W trakcie wypowiedzi radnego Waszczyszyna salę obrad opuścił radny Orzechowski. 

 

Pan Starosta odnosząc się do wypowiedzi radnego Waszczyszyna poinformował,  

że spotkał się z Wójtem Gminy Dąbrówno i doszli do pewnych porozumień w kwestii 

dróg na terenie Gminy Dąbrówno i jak tylko będzie możliwość to przekaże oficjalne 

informacje na temat uzgodnień i wspólnych planów dotyczących dróg powiatowych  

na terenie Gminy Dąbrówno. 

 

Radny Winnicki ponownie zaapelował o jak najszybszą bieżącą naprawę drogi  

Samborowo - Bramka, Wenecja - Kudypy oraz pozostałych dróg znajdujących się  

na terenie Gminy Morąg, z uwagi na zły stan nawierzchni przedmiotowych dróg.  

 

Ostatnim punktem porządku obrad były sprawy różne. 

 

Radny Zabłocki podziękował za otrzymane zaproszenie na święto Działacza Kultury 

oraz  pogratulował radnej Dakowskiej otrzymanego wyróżnienia – Laur „Najlepszym  

z Najlepszych”. Następnie poinformował, że pani Dyrektor Szkoły Specjalnej  

w Miłakowie otrzymała od Prezydenta RP Złoty Krzyż Zasługi za działalność społeczną 

i charytatywną prowadzoną na rzecz Gminy Miłakowo. 

 

Pan Starosta poinformował o pomocy jaka udzielana jest przez powiat ostródzki 

obywatelom Ukrainy. Dodał, że Rada Powiatu w Ostródzie przeznaczyła 50 000 zł  

na pomoc obywatelom Ukrainy, która będzie polegała na zakupie i transporcie głównie 

artykułów żywnościowych do granicy, które stamtąd zostaną odebrane przez 

samorząd Nadwirniański i najprawdopodobniej przekazane żołnierzom walczącym  

na froncie. Następnie poinformował, że w Centrum Użyteczności Publicznej,  

w partnerstwie z powiatem ostródzkim Światowa Federacja Luterańska, działająca  

z ONZ, otworzyła pierwszy z sześciu w kraju punkt rejestracyjny programu wsparcia 

finansowego dla uchodźców z Ukrainy. Pomoc polega na udzieleniu każdej 

zarejestrowanej rodzinie ukraińskiej miesięcznego wsparcia finansowego. Obsługa  

w punkcie prowadzona jest w języku ukraińskim i angielskim, a punkt będzie czynny 

przez trzy miesiące. Pan Starosta dodał, że jest to bardzo ważna pomoc oraz istotny 

element współpracy powiatu ostródzkiego w dziedzinie pomocy Ukrainie. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXIX sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 


